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مصاحبه و خبر

بهاروند: بدهکار مجمع شدیم
حیدر بهاروند درباره انتخابـــش به عنوان نایب رئیس 
دوم فدراســـیون فوتبـــال در مجمـــع انتخاباتـــی این 
فدراســـیون اظهار داشـــت: »بـــا آرایی کـــه مجمع به 
ما داد، بیشـــتر بدهکار آنها شـــدیم و مسئولیت ما در 
قبـــال مجمع و فوتبال بیشـــتر خواهد شـــد. اگر حال 
فوتبال بخواهد بهتر شـــود به باشـــگاه ها بازمی گردد. 
ما مجری برگزاری مســـابقات فوتبال هستیم. امسال 
دیدیـــد چـــه اتفاقاتـــی افتـــاد، بازســـازی ورزشـــگاه ها 
مهم ترین بخش بـــود و اگر این بحث تأیید نمی شـــد 
تأییـــد  بین المللـــی  مســـابقات  بـــرای  ورزشـــگاه ها 
نمی شـــدند. مرحلـــه دوم کـــه خیلی برای ما ســـخت 
اســـت و اهمیت دارد، بحث ســـازماندهی تماشاگران 
اســـت. در حال حاضر در هیچ ورزشـــگاهی در کشـــور 
تماشـــاگران ســـر جای خود نمی نشـــینند و بی نظمی 
وجـــود دارد. اجـــرای ایـــن کار زمان بر اســـت و با همه 
دســـتگاه ها در حال صحبت هســـتیم که مثل ســـایر 
کشـــورها ســـاماندهی تماشـــاگران صـــورت بگیـــرد. 
تماشـــاگر باید نیم ســـاعت قبـــل از هر مســـابقه  وارد 
ورزشـــگاه شـــود نه چهار ســـاعت قبـــل.« نایب رئیس 
دوم فدراســـیون فوتبـــال در واکنـــش بـــه اعتـــراض 
باشـــگاه ها بـــه شـــفاف نبـــودن صورت هـــای مالـــی و 
تبلیغات محیطـــی گفت: »از طرف چه باشـــگاه هایی 
صحبـــت می کنیـــد؟ همـــه باشـــگاه ها هـــر ســـه مـــاه 
یک بـــار با ما جلســـه دارند و همه چیز رصد می شـــود. 
تبلیغـــات محیطـــی طبـــق آیین نامه ها تصویب شـــده 
اســـت. در این مملکت این طور نیســـت که شفافیتی 
وجود نداشـــته باشـــد. آیـــا ســـازمان لیـــگ می تواند 
شـــفافیت نداشته باشـــد؟ مگر دســـتگاه های نظارتی 
اجـــازه ایـــن کار را بـــه مـــا می دهنـــد؟ ما طبـــق همان 
باشـــگاه ها  بـــه  می شـــود،  کـــه  تقســـیم بندی هایی 
پرداختـــی خواهیم داشـــت. من حق همه باشـــگاه ها 

را نمی توانـــم بـــه یک باشـــگاه بدهم.«
 

براتی: به زندگی ام می رسم!
رئیســـه  هیـــأت  پیشـــین  عضـــو  براتـــی  احمدرضـــا 
فدراســـیون فوتبال بعـــد از عدم انتخـــاب مجددش 
در ایـــن ســـمت گفـــت: »خداراشـــکر یـــک مجمـــع 
دموکراتیـــک برگـــزار شـــد. بـــرای منتخبیـــن آرزوی 
موفقیـــت می کنـــم. بایـــد همه کمـــک کنیـــم هیأت 
رئیســـه جدید، فدراســـیون را خیلی بهتر از گذشـــته 
اداره کند و اشـــکالاتی که در گذشته بود وجود نداشته 
باشـــد. از این به بعـــد به زندگی خودم می رســـم. من 

وکیل رســـمی دادگســـتری هســـتم.«
 

برگزاری اختتامیه دوره مربیگری B آسیا
مراســـم اختتامیـــه دوره مربیگـــریB آســـیا آقایان روز 
جمعه در هتـــل آکادمی مرکز ملی فوتبال برگزار شـــد. 
این دوره از دهه اول بهمن امسال به ریاست و تدریس 
اســـاتید، الله کرم و عالی پور به مدت 20روز در ورزشگاه 
سازه گســـتر ســـایپا به میزبانی هیأت فوتبال شمالغرب 
تهران برگزار شد. در مراســـم اختتامیه حسین فرکی، 
جـــوادی مدیـــرکل ورزش و جوانـــان اســـتان تهـــران، 
سیدمیرشـــاد ماجـــدی رئیس هیـــأت فوتبـــال تهران، 
روح الله علی آبـــادی نماینـــده مجلـــس و ســـخنگوی 
فراکســـیون ورزش، محمد رحیمی عضـــو هیأت مدیره 
باشـــگاه ســـایپا، جهانشـــاهی رئیـــس کمیتـــه آموزش 
فدراســـیون فوتبال، حســـن ریـــواز عضو ســـابق هیأت 
مدیـــره باشـــگاه دامـــاش گیـــان، منصور بیـــک وردی 
عضـــو کمیتـــه آمـــوزش فدراســـیون فوتبال و ریاســـت 
هیأت فوتبال البرز، آقای غفـــاری رئیس هیأت فوتبال 
اســـتان مرکزی، محســـن خلیلی و ابراهیم صادقی دو 
پیشکســـوت فوتبـــال ایران، حســـین خبیـــری رئیس 
هیأت فوتبال شـــمالغرب تهران و... حضور داشـــتند.

 

مشخص شدن برنامه تورنمنت 
فوتسال تایلند

تایلنـــد فروردین مـــاه میزبان تورنمنت هـــای چهارجانبه 
فوتســـال در بخش هـــای بانـــوان و آقایان خواهـــد بود. 
تیم ملـــی فوتســـال بانوان کشـــورمان که برای شـــرکت 
در جـــام ملت های آســـیا آمـــاده می شـــود، در تورنمنت 
تایلند بـــا تیم های ملی ژاپن، تایلند و ازبکســـتان رقابت 
می کند. شاگردان وحید شمســـایی نیز در تایلند عاوه 
بـــر تیم ملی این کشـــور، بـــه مصاف روســـیه و کویت هم 
می رونـــد. در برنامه این مســـابقات، تیم ملی فوتســـال 
بانـــوان ایران بـــه ترتیـــب در روز ۱۶فروردیـــن به مصاف 
ژاپن، ۱۷فروردین به مصاف ازبکســـتان و ۱۸فروردین به 
مصاف تایلند می رود. تیم ملی فوتســـال زنان ایران برای 
حضور در مســـابقات قهرمانی آســـیا که مقدماتی اولین 
دوره جام جهانی فوتسال زنان اســـت آماده می شود. در 
بخش فوتسال مردان نیز شـــاگردان وحید شمسایی در 
روز 20فروردین به مصاف روســـیه، 2۱فروردین به مصاف 

کویـــت و 2۳فروردین به مصاف تایلنـــد می روند.
 

قایدی در الاتحاد کلبا می ماند
بـــا اعـــام روزنامه البیـــان امـــارات که یکـــی از منابع 
معتبر خبـــری در ورزش امارات محســـوب می شـــود، 
محمـــد الیماحی، مالـــک تیم الاتحاد کلبـــا، هواداران 
تیمـــش را از ماندن مهـــدی قایدی در ایـــن تیم برای 
فصـــل آینـــده مطمئـــن و تأکید کـــرد که این باشـــگاه 
از هم اکنـــون مذاکـــرات خـــود را بـــا این بازیکـــن آغاز 
کرده اســـت. مهـــدی قایدی در حال حاضـــر به عنوان 
یکـــی از بازیکنان قرضی تیم شـــباب الاهلی امارات در 
ترکیـــب الاتحاد کلبا حضور دارد و باشـــگاه الاتحاد کلبا 
بایـــد برای نگه داشـــتن قایـــدی در این تیـــم، قرارداد 
او را دائمـــی می کند. پیـــش از این برخی رســـانه های 
پرتغالی از عاقه باشـــگاه ریو آوه به جذب قایدی خبر 
داده بودند. قایدی در ۱۹بـــازی این فصل آمار ۱2گل و 

۶پـــاس گل را به نـــام خود ثبت کرده اســـت.

مهــدی محمدنبــی پــس از پایــان مجمــع 
ــش  ــال و انتخاب ــیون فوتب ــی فدراس انتخابات
به عنــوان نایــب رئیــس اول مهــدی تــاج 
بــه کمــی رأی کاری  اظهــار داشــت: »مــا 
نداریــم، رأی کیفــی بــوده اســت. کســانی 
ــد و  ــی نبودن ــد سفارش ــن رأی دادن ــه م ــه ب ک
از دل شــان رأی دادنــد. آقــای عابدینــی از 
پیشکســوتان مــا بــوده و احترامــش واجــب 
اســت. بــه هر حــال اعضای مجمــع به عنوان 
عالی تریــن مرجــع فوتبــال حضــور داشــتند 
ــه  ــا توج ــم ب ــد. امیدواری ــت ش ــم قرائ و آرا ه
بــه آرایــی کــه تــاج کســب کــرده در آینــده 

بتوانیــم از پتانســیل او و اعضــای هیــأت 
رئیســه اســتفاده و کار را بــه نحــوی دنبــال 
ــد و  ــور باش ــال کش ــود فوتب ــه س ــه ب ــم ک کنی
منافــع ملــی در آن لحــاظ شــود.« نبــی در 
خصــوص مهم تریــن برنامــه فدراســیون 
فوتبــال بــرای چهــار ســال آینــده افــزود: 
»آقــای تــاج برنامــه اش را تدویــن کــرده و 
وقتــی در هیــأت رئیســه تصویــب شــد آن 
را منتشــر می کنیــم. ایــن برنامــه در چنــد 
محــور اســت. یــک بخــش آن توســعه فوتبال 
پایــدار اســت. در بخــش اقتصــادی درآمــد 
پایــدار اســت. بخــش دیگــر حضــور در تمــام 

ســطوح فوتبــال اســت. مثــاً در بخــش 
مربیــان مــا الان 22 هــزار مربــی داریــم و 
بایــد بــه نحــوی باشــد کــه فضــا بــرای مربیــان 
جــوان باز باشــد. در بخش آمــوزش هم باید 
ــه آمــوزش  طــوری تنظیــم کنیــم کــه فقــط ب
در ســطح کشــور قانــع نباشــیم و بــه آمــوزش 
بین المللــی فکــر کنیــم. در ایــن خصوص به 
اتفــاق آقــای تــاج و رغبتــی جلســات خوبی با 
صداوســیما داشتیم. پیش نویسی هم تهیه 
شــده اســت. ان شــاءالله بعــد از مجمــع ایــن 
جلســات را ادامــه می دهیــم. صداوســیما 
ــه ایــن نتیجــه رســیده اســت کــه ایــن  هــم ب

چهارچــوب را رعایــت کنــد. بــه هــر حــال 
آنهــا هــم ذینفــع هســتند و بایــد تعاملــی 

ــود.« ــام ش انج
مهــدی محمدنبــی در پاســخ بــه اینکــه امیــر 
عابدینــی مدعــی بــود او بــرای اســتعفا از 
ــرار  ــار ق ــت فش ــی تح ــی عابدین ــب رئیس نای
گرفتــه اســت، توضیــح داد: »خیــر! تــا امــروز 
ســه هفتــه ای بــود کــه مــن او را ندیــده بودم. 
تلفنــی هــم بــا هــم صحبــت نکردیــم. فقــط 
پنــج روز مانــده بــود بــه شــروع تصمیم گیری 
فدراســیون، آقــای نیــک کار زنــگ زد و گفــت 
در بحــث عابدینــی چــه کار بایــد کنیــم. مــن 

هــم گفتــم کــه بعیــد می دانــم او اکثریــت آرا 
را داشــته باشــد. بــه جهــت اینکــه شــأن او 
رعایت شــود، مشــورتی بــا عابدینی داشــته 
باشــید تــا ببینیــد می خواهــد ادامــه دهد یا 
خیــر. من در متنی هم که نوشــتم صراحتاً 
بــه قانــون انتخاباتــی اشــاره کــردم. مــن 
بایــد یــک نفــر را انتخــاب می کــردم. چــون 
فاصلــه زمانــی هــم بــود مــن ابتــدا بــرای 
نایــب رئیســی آقــای تــاج ثبت نــام کــردم.« 
او همچنیــن در ادامــه صحبت هــای خــود 

ــر تیــم ملــی  ــه عنــوان مدی تأییــد کــرد کــه ب
بــه کار خــود ادامــه خواهــد داد.

تاج برنامه اش را تدوین کرده است

نبی: رأی های من سفارشی نبودند

انتخابات 
فدراسیون 

فوتبال ایران 
با تمامی 

حواشی، در 
نهایت برگزار 
شد و تا چهار 

سال آینده 
هیأت رئیسه 

به ریاست 
تاج ، سکاندار 

مهم ترین 
نهاد 

تصمیم گیری 
در فوتبال 

خواهند بود

مجمع انتخاباتی فدراســـیون فوتبال 
ایـــران بـــرای تعییـــن هیأت رئیســـه 
فدراســـیون در ۴ ســـال آینـــده، پس 
از چندیـــن مـــاه حاشـــیه و گمانه زنی 
ســـرانجام صبح روز شـــنبه ۱۱ اسفند 
برگـــزار شـــد و مطابـــق انتظـــارات، 
مهدی تـــاج بـــا رأی اکثریـــت مجمع 
در ســـمت خـــود بـــه عنـــوان رئیس 
فدراســـیون فوتبـــال ایران ابقا شـــد. 
رأی گیـــری  فراینـــد  آغـــاز  از  پیـــش 
بـــرای انتخـــاب رئیـــس فدراســـیون 
فوتبـــال، حیـــدر بهاروند یکی از ســـه 
نامـــزد حاضـــر برای پســـت ریاســـت 
فدراســـیون فوتبـــال، همان طـــور که 
پیش تر اعام شـــده بـــود از حضور در 
انتخابات فدراسیون فوتبال انصراف 
داد تا رقابت، بین مهـــدی تاج و امیر 
عابدینـــی شـــکل بگیـــرد. در پایـــان، 
مهـــدی تـــاج بـــا ۷2 رأی و اکثریـــت 
آرا انتخـــاب شـــد و امیـــر عابدینی در 
یکـــی از یک طرفه تریـــن مجمع های 
انتخاباتـــی تاریخ فدراســـیون فوتبال 
ایران، موفق شـــد تنهـــا ۱0 رأی را از آن 
خـــود کنـــد. اتفاقی قابـــل پیش بینی 
اهالـــی  کـــه  عجیـــب  نه چنـــدان  و 
فوتبـــال با توجه بـــه روند تأییـــد و رد 
صاحیـــت نامزدها و اعضـــای حاضر 
در مجمـــع، انتظار آن را داشـــتند و از 
امروز، ســـومین دوره ریاســـت مهدی 
تاج در فدراســـیون فوتبال ایران آغاز 
خواهد شـــد. حضـــور امیـــر عابدینی 
بـــه عنـــوان یک رقیـــب بـــرای مهدی 
تـــاج و صحبت هـــای تنـــد او علیـــه 
رئیـــس فدراســـیون در هفته هـــای 
اخیر نیـــز نتوانســـت تـــب انتخاباتی 
ویـــژه ای را بـــرای مجمع روز گذشـــته 
ایجـــاد کنـــد و مـــا بـــا یکـــی از قابـــل 
پیش بینی تریـــن مجامـــع انتخاباتی 
تاریخ فدراسیون های ورزشی مواجه 
بودیم. حـــالا مهدی تـــاج در صورت 
تکمیـــل دوره مدیریتـــی خـــود، بـــا ۱0 
ســـال و 2 ماه حضور بر مسند ریاست 
فدراســـیون فوتبـــال، طولانی تریـــن 

دوره ریاســـت بر فدراســـیون فوتبال 
ایـــران را بـــه نام خـــود ثبـــت خواهد 
کرد. پیـــش از این علی کفاشـــیان با 
۸ ســـال و ۴ ماه حضور، طولانی ترین 
دوره ریاســـت در فدراســـیون را بـــه 
خـــود اختصـــاص داده بـــود؛ فـــردی 
کـــه حتـــی هشـــت ســـال حضـــور در 
ســـاختمان ســـئول، نتوانست باعث 
تأییـــد صاحیت وی بـــرای حضور در 
ایـــن انتخابات بشـــود و وی به عنوان 
یکـــی از جدی تریـــن رقبـــای مهـــدی 
تـــاج، در مرحلـــه بررســـی صاحیت 
نامزدهـــا از دور رقابـــت کنار رفت. در 
کنـــار علی کفاشـــیان، شـــهاب الدین 
ســـبق  ا ئیـــس  ر م  د خـــا ی  یـــز عز
فدراســـیون فوتبـــال نیز یکـــی دیگر 
از نامزدهایـــی بـــود که بـــرای حضور 
انتخابـــات فدراســـیون فوتبـــال  در 
ثبت نـــام کـــرده بـــود امـــا صاحیت 
او نیـــز بـــرای رقابت با مهـــدی تاج در 
انتخابـــات فدراســـیون تأیید نشـــد تا 
او نیـــز مانند تاج، بابـــت این موضوع 
از کنفدراســـیون فوتبال آســـیا و فیفا 
اســـتعام بگیـــرد. اســـتعامی کـــه تا 
این لحظه، برای باطل شـــدن فرایند 
انتخابـــات جواب نـــداده و مجمع به 
صورت قانونی و بـــا حضور نمایندگان 

AFC برگزار شـــده اســـت.

رأی اعتماد به نواب تاج
مهـــدی محمد نبـــی، حیـــدر بهاروند 
و فریـــده شـــجاعی، ۳ نایـــب رئیس 
ی  بـــرا ج  تـــا ی  مهـــد ی  د پیشـــنها
فدراســـیون فوتبـــال بودنـــد کـــه از 
در  گرفتنـــد.  اعتمـــاد  رأی  مجمـــع 
ایـــن رأی گیـــری، مهـــدی محمدنبی 
۷۷ و فریـــده  ۴۴، حیـــدر بهارونـــد 
شـــجاعی ۷۱ رأی از مجمـــع کســـب 
کردند. جالب اینکـــه نبی پیش تر به 
عنوان نایب رئیس دوم از ســـوی امیر 
عابدینـــی رقیـــب انتخاباتـــی مهدی 
تاج بـــرای حضـــور در ایـــن انتخابات 
اعام شـــده بود کـــه وی از حضور به 
عنـــوان نایب رئیـــس دوم عابدینـــی 
انصـــراف داد. یکی دیگـــر از ابهامات 
تـــاج،  رئیـــس  نـــواب  در خصـــوص 
حضور فریـــده شـــجاعی نایب رئیس 

بانوان فدراســـیون فوتبـــال در هیأت 
مدیـــره باشـــگاه اســـتقال اســـت که 
شـــائبه هایی در خصـــوص تعـــارض 
از  یکـــی  و  فدراســـیون  در  منافـــع 
باشـــگاه های لیـــگ برتـــری را ایجـــاد 
می کنـــد. شـــجاعی در ایـــن خصوص 
ر  د مـــن  ی  لیت ها مســـئو «  : گفتـــه
فدراســـیون و اســـتقال هم راســـتا 
ایـــن  اســـت و تعـــارض منافعـــی در 

خصوص وجـــود نـــدارد.«

آشنایی با هیأت رئیسه جدید 
فدراسیون

در انتخابـــات برگـــزار شـــده بـــرای 
هیأت هـــای  نماینـــده  دو  تعییـــن 
ئیســـه  ر ت  هیـــأ ر  د ل  تبـــا فو
طهمـــورث  فوتبـــال،  فدراســـیون 
حیـــدری )چهارمحـــال و بختیـــاری( 
بـــا ۳۷ و علـــی طاهـــری )اصفهان( 
بـــا ۳۳ رأی بـــه عنـــوان نماینـــدگان 
هیأت های فوتبال وارد هیأت رئیسه 

فدراسیون فوتبال شدند. در بخش 
نماینـــدگان باشـــگاه ها، علی خطیر 
)نســـاجی( و محمـــد اســـفندیارپور 
)گل گهـــر( بـــا کســـب ۳۹ و ۳۱ رأی 
از مجمـــع فدراســـیون فوتبـــال بـــه 
عنـــوان نماینـــدگان باشـــگاه ها بـــه 
هیأت رئیسه فدراســـیون فوتبال راه 
یافتنـــد. رضـــا درویـــش، مدیرعامل 
پرســـپولیس هم یکـــی از نامزدهای 
ایـــن بخـــش بـــود کـــه تنهـــا ۵ رأی 
به دســـت آورد. همچنیـــن فرزیـــن 
ســـیدحجت  رأی(،   2۸ ( دبیـــری 
کریمـــی )2۳ رأی( و محمدرحمـــان 
 ۳ عنـــوان  بـــه  رأی(   2۱ ( ســـالاری 
وارد  کارشـــناس منتخـــب مجمـــع 
هیأت رئیســـه فدراســـیون فوتبـــال 
و  د ن  مـــا همز ر  حضـــو  . ند شـــد
مدیرعامل ســـابق اســـتقال در این 
هیأت رئیســـه کـــه جابه جایـــی آنها 
در ســـال ۱۴02 حواشـــی زیـــادی بـــه 
همـــراه داشـــت، می توانـــد از نکات 

جالب ترکیب جدید هیأت رئیســـه 
فدراســـیون فوتبـــال ایـــران باشـــد. 
حجـــت کریمـــی مدیرعامل ســـابق 
اســـتقال و کارشـــناس حاضـــر در 
هیأت رئیســـه فدراســـیون فوتبال، 
در خصـــوص اختافـــات خـــود بـــا 
علی خطیـــر در گذشـــته و حضور با 
مدیرعامل فعلی نســـاجی در هیأت 
رئیســـه فدراســـیون فوتبـــال گفت: 
»این اختافات برای گذشـــته است 
و در زمان اســـتقال بود که یکسری 
جریانـــات بـــه وجـــود آمـــد و الان به 
قضایـــای دیگـــر ربطی نـــدارد. در آن 
زمـــان یک اختـــاف ســـلیقه بین ما 

وجود داشـــت.«

زمانی برای تغییر رویه
انتخابات فدراســـیون فوتبال ایران 
با تمامی حواشـــی و شائبه هایی که 
طی چند مـــاه اخیر وجود داشـــت، 
در نهایـــت برگـــزار شـــد و از حالا تا 

چهار ســـال آینـــده، ایـــن ترکیب از 
هیـــأت رئیســـه بـــه ریاســـت مهدی 
تـــاج، ســـکاندار مهم تریـــن نهـــاد 
ایـــران  فوتبـــال  در  تصمیم گیـــری 
خواهنـــد بود. حالا دیگـــر باید تمام 
صحبت هـــا و شـــایعات در خصوص 
ایـــن انتخابـــات را کنار گذاشـــت و 
به فکـــر برنامـــه فوتبال ایـــران برای 
چهار ســـال آینده بـــود؛ فوتبالی که 
ایـــن روزها چـــه در بحـــث مدیریتی 
و چـــه در بحـــث فرهنگـــی، روزهای 
ســـیاه و تلخی را پشت سر می گذارد 
و تغییر این رویه به ســـمت و سویی 
درســـت، حداقل انتظار هـــواداران 
فوتبال از ریاست فدراسیون فوتبال 
و اعضـــای تـــازه حاضـــر در هیـــأت 
رئیســـه اســـت. بـــه ایـــن امیـــد که 
شـــاید این بـــار، تغییری در شـــرایط 
موجـــود در فوتبال ایـــران برای قدم 
برداشتن در مســـیری درست شکل 

! د بگیر

ترکیب جدید هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال مشخص شد

تاج سکاندار فوتبال ایران ماند
گزارش یک

گفتم تا آخر می ایستم و ایستادم  

عابدینی: در این مجمع غریب بودم
از قلعه نویی راضی هستم

تاج: باید در حوزه بانوان فعال تر کار کنیم
مهدی تـــاج رئیـــس فدراســـیون فوتبال ایـــران پس 
از پیـــروزی در مجمـــع انتخاباتی فدراســـیون فوتبال 
ایـــران، در خصوص پیـــروزی خود در ایـــن انتخابات 
گفت: »انتخابات همیشـــه همین گونه است. تاش 
کردم برنامـــه ای به اعضـــای مجمع بدهم. یکســـری 
کارهـــا باید انجام می شـــد که انجام شـــد و یکســـری 
کارهـــا بایـــد انجـــام بدهیم کـــه خدمت شـــما عرض 
می کنـــم.« وی در مـــورد اینکه رقیبـــش امیر عابدینی 
بـــرای انتخابات ریاســـت فدراســـیون فوتبـــال گفته 
بـــود در مجمـــع غریب بـــوده اســـت، تصریـــح کرد: 
»مـــن نباید به افراد پاســـخ بدهم. از عابدینی تشـــکر 
می کنم که زحمت کشـــید و به عرصه انتخابات آمد. 
او کار بســـیار خوبی انجام داد، اما انتخابات همیشه 
همین گونه اســـت. اینهـــا اهالی فوتبال هســـتند. در 
همه کشـــورهای دنیـــا، هیأت های فوتبال بـــه همراه 
مدیـــران عامـــل باشـــگاه ها و مدیران مؤسســـاتی که 
ورزش دارند، می توانند در انتخابات شـــرکت کنند.« 
تـــاج در مـــورد اختاف زیـــادی که بیـــن آرای او و امیر 
عابدینـــی وجود داشـــت، بیان کـــرد: »علت اختاف 
ایـــن بود کـــه فکـــر می کنم کارهایـــی را که 2.۵ســـال 
پیش گفتـــه بودیم، انجـــام دادیم. این گونه نیســـت 
کـــه بگویـــم بهتریـــن هســـتیم. بـــا این حـــال تاش 
کردیم نســـبت به گذشـــته بهتر عمل کرده و بخشی 
از مشـــکات را برطرف کنیم. ما باید همه باشـــگاه ها 
را مجهـــز و به آنها کمـــک کنیم تا تیم بانوان داشـــته 
باشـــند. ما بیشتر از ســـه یا چهار باشـــگاه نداریم که 
ایـــن وضعیـــت را دارنـــد و همـــه باشـــگاه ها باید تیم 
بانوان را تشـــکیل بدهند. مســـأله هـــواداری، ما را به 
»ســـه کنجی« برده اســـت و بایـــد گرفتاری های بخش 

هـــواداری را حـــل کنیـــم. مکلف هســـتیم بانـــوان را 
بـــه اســـتادیوم راه بدهیـــم، اما اگـــر بنا بر این اســـت 
کـــه بداخاقی ها در وســـط زمین و روی ســـکوها رخ 
بدهـــد، ممکن اســـت نتوانیـــم این حرکـــت را انجام 
بدهیـــم. می خواهیم به کمک باشـــگاه ها، انتظامات 
ســـکوها و کاســـه زمیـــن را بـــه ایـــن کانون هـــا واگذار 
کنیم. این کار در حرف ســـاده اســـت، امـــا اجرای آن 

بســـیار بسیار ســـخت است.«
رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال دربـــاره وضعیـــت ادامه 
همـــکاری با امیر قلعه نویی در ســـمت ســـرمربیگری 
تیـــم ملی گفت: »فدراســـیون از عملکـــرد قلعه نویی 
رضایت دارد و از او تشـــکر می کنـــم. امیدوارم همین 
ماه، ماه صعود قطعی ما به جام جهانی 202۶ باشـــد. 
بـــا توجـــه به تقارن با شـــب قـــدر، بایـــد ماحظاتی را 
رعایـــت کنیم تـــا اتفـــاق خاصـــی نیفتد. مـــردم باید 
بـــه ورزشـــگاه بیاینـــد و صعـــود به جـــام جهانـــی رقم 
بخـــورد. قبـــاً صحبت هایی بـــا قلعه نویی داشـــتم و 
پـــس از انتخابات هـــم صحبتی با او خواهم داشـــت. 
قبـــل از تحویل ســـال جدید، بازی داریـــم و امیدوارم 
در این دیـــدار کار را برای صعود به جـــام جهانی تمام 
کنیم. پـــس از آن بایـــد برای تـــدارکات و پشـــتیبانی 
بـــرای حضور در جـــام جهانی برویم. ما باید نســـبت 
بـــه جام جهانی هـــای قبلی حضـــور متفاوتی داشـــته 
باشـــیم. مـــا در رده هجدهم رنکینگ دنیا و در ســـید 
دوم هســـتیم و دیگر ســـید ســـوم و چهارم نیستیم. 
بنابرایـــن، انتظارمـــان ایـــن اســـت که یـــک مرحله از 
گروه مان بالاتـــر برویم. مســـابقات فوتبال ســـاحلی 
نیـــز از تاریـــخ ۳0اســـفند در تایلند آغاز می شـــود که 
هم مقدماتی جام جهانی و هم قهرمانی آسیاســـت.«

امیـــر عابدینی دیگر نامزد ریاســـت فدراســـیون فوتبال که 
با ۱0 رأی نســـبت به ۷2 رأی مهدی تاج موفق به کســـب آرا 
از سوی مجمع نشـــد، در خصوص فرایند انتخابات گفت: 
»همانطور که فکر می کردیم انتخابات برگزار شـــد و اینکه 
برگزار شـــد هیچ مشـــکلی نداشـــت، اما اگر یادتان باشد و 
صادقانه نوشـــته باشـــید، من دو پیش بینی کرده بودم، با 
این حال آمدم. گفتم تا آخر می ایســـتم و ایستادم و گفتم 
یک رأی داشته باشـــم در وسط صحن مجمع هستم و یک 
جملـــه ای گفتم که امیـــدوارم یادتان باشـــد. گفتم من به 
رأی مجمع احتـــرام می گذارم و دلخور نمی شـــوم. مجمع 
اســـت و رأی خودش را دارد، اما مـــن در این مجمع غریب 
بـــودم.« عابدینی در پاســـخ به این ســـؤال کـــه »همچنان 
دســـته گل را برای رئیس فدراســـیون می فرستید؟« گفت: 

»معلوم است.«

وی در پاســـخ به ســـؤالی مبنی بر اینکه با وجـــود اینکه ۳0 
ســـال در این فوتبال حضور داشته اســـت، چطور گفته که 
در مجمع غریب بوده اســـت، خاطر نشـــان کـــرد: »جامعه 
فوتبال یک شـــکل و بافـــت دارد، یک خانـــواده بزرگ دارد 
و یـــک خانـــواده کوچک. الان ایـــن خانـــواده کوچک برای 
خانواده بزرگ در حال تصمیم گیری اســـت. نماینده هایی 
که اینجا آمده اند، نماینده هایی هســـتند که شـــاید مدافع 
منافـــع آن مجموعه بزرگ نباشـــند. اگر مدافـــع مجموعه 
بزرگ باشـــند یـــک اتفاقاتی بایـــد بیفتد. به هـــر حال این 

مجمع آقای تاج را خواســـت.« 
عابدینـــی همچنیـــن در پاســـخ به این ســـؤال کـــه از عدم 
انتخابـــش دلخور اســـت، گفت: »نه. شـــما کـــه می دانید 
مـــن همه کارهایـــم را کـــرده ام. هر کدام از شـــما بـــا تمام 
جوانی تان، اگر جای من بودید الان ســـکته را زده بودید.«


